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órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Benke József   alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

  Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla   titkársági ügyintéző 

 Tóth Tímea   pénzügyi ügyintéző 

 Lábodi Diána   SZASZK Intézményvezető 

 Bőthe Istvánné  Óvodavezető 

 Keserű Valéria  Művelődési Ház vezető 

 Szemes Mária  Gyerekház vezető 

 

Bejelentéssel távol maradt:  

 Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

  

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet  tárgyalja. 

 

 

Napirend:  

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2015. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

rendelettervezete a 2016. évi költségvetésről (I. forduló) 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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4. Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata között megkötött együttműködési megállapodás 

felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. A polgármester 2016. évi szabadságának ütemezése, 2015. évre 

vonatkozóan a polgármester szabadságának felhasználása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2015. március 24., június 25., szeptember 10., október 28., 

november 26., december 17. napján tartott, nyilvános 

ülésein hozott képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2015. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Szeretném megköszönni a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal dolgozóinak a segítségét a beszámoló elkészítésével kapcsolatban. 

 A Pénzügyi és gazdasági Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót a 

képviselő-testületnek. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén aki elfogadja a Gazdasági Bizottság 2015. évről 

szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2015. évről szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének rendelettervezete a 2016. évi 

költségvetésről (I. forduló) 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 

tárgyalta a költségvetést. Az Óvodafenntartó Társulás az Óvoda és a Társulás 2016. évi 

költségvetését elfogadta, illetve elfogadásra került az együttes képviselő-testületi ülésen a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi költségvetése is.  

 

Az előterjesztés és a csatolt táblázatok részletesen bemutatják az önkormányzat 2016. évi 

költségvetésének tervezett adatait. Ezek előirányzatok, amelyeket lehet, és adott esetben kell 

is módosítani. Nem szabad azonban figyelmen kívül hagynunk azt, hogy a feladatalapú 

finanszírozás keretében az adott feladatra biztosított összeget fel kell használni. 

 

A 2016 évre tervezett fejlesztésekhez a 2015-ös évben biztosított pályázati támogatás mellett 

a szükséges önrész is rendelkezésre áll. Ezek elkülönítése már 2015 évben megtörtént. 
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Látható, hogy az önkormányzat számára a központi költségvetés nem biztosítja 100%-ban a 

feladatellátáshoz szükséges összeget. A saját bevételek felhasználása után is 18.480.000 Ft 

hiány mutatható ki a költségvetés tervezetében. Ennek a forrás oldalát a működésképtelen 

önkormányzatok támogatásából pályázati lehetőséggel lehet esetlegesen biztosítani. 

Legrosszabb esetben éven belüli – folyószámla - hitel felvételére is sor kerülhet.  

 

Ezen szempontok figyelembe vételével kell a gazdálkodás menetét megtervezni és 

végrehajtani. Meg kell valósítani a feladatalapú finanszírozásból eredő kötelezettségek 

végrehajtását, illetve az önkormányzat lehetséges bevételi forrásainak a maximális mértékét 

elérni. Erre nem sok esély van, mert vannak sorozatos nemfizetők, tartozók. Több bírósági per 

van folyamatban az önkormányzati kinntlevőségek behajtására. Azt el kell mondanom, hogy 

az így esetlegesen végrehajtásra kerülő összegek sem jelentenek fedezetet azon 18.480.000 Ft 

hiányra, ami a költségvetés tervezetében kimutatásra került. 

 

Rózsa János képviselő 

Köszöntöm a képviselő-testületi ülés résztvevőit. A felújításra kapott pénz csak kifejezetten a 

Rákóczi utca és a konyha felújítására fordítható, vagy esetleg mást is fel lehetne ebből a 

pénzből újítani? 

Az iskola egyik tantermét gazdasági irodára és nevelőire kellene osztani, erre lehet-e pénzt 

fordítani? 

Az iskolában található vizesblokkok felújítására lesz-e pénz?  

 

Karsai József polgármester 

Az önkormányzat kötelező feladatait segítendő működési támogatásban részesült Kadarkút 

Város Önkormányzata a tavalyi évben két pályázat kedvező elbírálásának köszönhetően. Az 

egyik a belterületi utak rendbe tétele, melyre kaptunk 14.875.726  Ft-ot ennek az önereje 

2.625.128 Ft volt. Ezzel az összeggel 2016 novemberéig kell elszámolnunk. Ezt adott 

feladatra, a Rákóczi utca útfelújítására lehet és kell fordítani. Az önrészt a tavalyi évből meg 

tudtuk takarítani, tehát az idei évben ehhez önrészt már nem kell biztosítani.  

Ez a helyzet az iskolakonyha felújítás esetében is, melyre 26.674.533 forintot kaptunk, és 

1.403.923 Ft önerőt biztosít az önkormányzat, ami szintén rendelkezésünkre áll. 

Áprilisban a Rákóczi utca útburkolatának a felújítása el fog kezdődni, ugyanígy az iskola 

befejeztével a konyha felújítása is megkezdődik. Ezekre megvan az állami támogatás és az 

önerő összege is. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata a Jálics Ernő Iskolának nem üzemeltetője és nem fenntartója. 

Az iskola működtetéséhez, üzemeltetéséhez állami normatívát az önkormányzat nem kap. Az 

állami normatívát a Klebersberg Intézményfenntartó Központ kaposvári tankerülete tudja 

igénybe venni. A Nemzetgazdasági Minisztériummal Kadarkút Város Önkormányzatának 

semmilyen vagyonkezelési szerződése nincs. Ami a tulajdonos feladata azt megcsináljuk, ami 

nem a feladatunk azt az Intézményfenntartó Központ fogja megcsinálni. A vizesblokkok 

felújítására szánt pénzt elköltöttük a fűtés javítására, mert ha nem oldjuk meg a gyerekek 

kénytelenek a hideg tanteremben ülni. Jelen költségvetésünk iskolai fejlesztést nem tartalmaz. 

A költségvetésben iskola működtetésre, fenntartásra állami normatíva nem szerepel.  

 

Az önkormányzati intézmények működtetése jelen pillanatban 18 millió forint hiánnyal 

tervezett. Ez azt jelenti, hogy az önkormányzatnak a saját bevételeit a meglévő 

intézményhálózatának fejlesztésére kell fordítania, és ha elköltötte saját bevételeit akkor még 

mindig van 18 millió forint hiány, amit az önkormányzatok működési pályázatából kívánunk 

pótolni.  
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A feladatfinanszírozás tekintetében a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda működéséhez 8.479.000 

Ft-ot, az id Kapoli Antal Művelődési Ház működéséhez 8.149.000 Ft-ot, a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ működéséhez 11.299.000 Ft-ot, a Bokor József Városi 

Könyvtárhoz 1.996.000 Ft-ot Kadarkút Város Önkormányzatának hozzá kell tennie. 

Fejlesztésre az önkormányzat csak a saját források terhére vállalkozhat. A saját bevétel a 

lakossági befizetésből adódik. 

Az állam által adott pénzt adott feladatra kell elkölteni, ha nem kerül elköltésre vissza kell 

fizetni. 

 

A hiány a népességgel is összefügg. Az óvodában a következő tanévben lesz a legkevesebb 

gyerek az elmúlt évekhez viszonyítva. A támogatás gyereklétszám arányosan van 

megállapítva. 

 

A közművelődést teljes egészében a helyi önkormányzat a saját költségvetése terhére 

finanszírozza. A könyvtár és a művelődési ház működésére 2 millió forintot kapunk, ez a 

bérekre sem elég. Az nem megengedhető, hogy egy városi rangú településen ne legyen 

közművelődés. 

 

A 2016.-os költségvetésbe mindent beterveztünk, ami a 2015. évi gazdálkodási adatokból 

betervezhető. A fejlesztési pályázatokra önrészt nem terveztünk, mert a TOP-os pályázatok 

100%-os finanszírozásúak. A pályázatokhoz az előzetes előkészítő műveleteket meg kell 

előlegezni, amit majd a támogatás elszámolásakor visszakapunk, ehhez terveztünk 5 millió 

forint tartalékot. 

Ha valakinek hozzászólása van a költségvetéshez, kérem jelezze. 

 

Horeczki László képviselő 

Szeretném megköszönni a pénzügyi osztály munkáját a költségvetés elkészítésében, mert egy 

jól áttekinthető, érthető tervezetet kaptunk. 

 

A korábbi évek tapasztalatait alapul véve az önkormányzatoknak fel kell készülniük arra, 

hogy 100%-ban nem lesznek lefinanszírozva az intézményeik. Ezért olyan megoldásokban 

kell gondolkodnunk, hogy a saját bevételeinket tudjuk növelni. 

Amiben én a jövőt látom az, hogy az iparűzési adó mennyiségét kellene növelni, nem a 

mértékét. Az iparűzési adó fizetésébe több vállalkozót kellene bevonni, vállalkozókat kellene 

Kadarkúton letelepíteni. Minden energiánkat erre kellene fordítani, iparterületet kell 

kialakítani. Ezt nekünk saját erőből kell megoldani. Az iparterület kialakítása egy hosszú 

folyamat, de ennek az lesz a hozadéka, hogy hosszútávon növeli a város bevételét. 

Kadarkútnak ez az egyetlen kitörési pontja, lehetősége hosszútávon a bevételek növelésére. 

 

A költségvetésben javaslok átcsoportosítani iparterület kialakításának előzetes munkáira 4 

millió forintot. Az általános tartalékból 2 millió forintot, a kiemelt önkormányzati 

rendezvényekre szánt összegből szintén 2 millió forintot javaslok átcsoportosítani iparterület 

kialakításának előkészítésére. A költségvetés főösszegét ez nem befolyásolja, és ha ez a 4 

millió forint rendelkezésre áll, akkor az iparterület kialakítását elkezdhetjük. 

A lakosságszám azért csökken Kadarkúton, mert nincs munkalehetőség és a fiatalok 

elvándorolnak. 

 

Benke József alpolgármester 

A korábbi költségvetésekhez viszonyítva, amikor az önkormányzatnak 180 millió forint 

hiánya volt, ez a mostani működés egy kiegyensúlyozottabb, nyugodtabb költségvetés. 
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Megfontolt működéssel, gazdálkodással ez tartható. Ez a költségvetés azokat a számokat 

tartalmazza, amelyekkel a 2016.-os évben egy kiegyensúlyozott megfontolt gazdálkodást 

tudunk végezni. 

 

Horeczki képviselő úrral egyetértek, de a munkahelyteremtés folyamata elkezdődött. 

Gondolok itt a Nagybajomi ruhaüzem egyik szalagjának Kadarkútra telepítésére, mert 40 

embernek ad majd az üzem munkát, ami nem kis dolog. 

Elkezdődött az ipari park kialakítása is, hiszen a rendezési terv módosításában már szerepel. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Egyetértek Horeczki László képviselő társammal az ipari park kialakításának kérdésében.  

A javaslatom, hogy első körben csak 2 millió forintot csoportosítsunk át iparterület 

kialakítására a kiemelt önkormányzati rendezvényekre szánt összegből. 

. 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A munkahely teremtés kérdése nagyon fontos egy település számára. A költségvetésben 

szereplő összeg virtuális erről érdemben nem lehet beszélni. Úgy gondolom, hogy mielőtt 

bármiféle pénz átcsoportosításba gondolkodunk, végig kellene gondolni, hogy ez jelen 

pillanatban egy csupasz földterület. Ahhoz, hogy ipari park legyen, első körben a közműveket 

ki kell építeni. A közművek kiépítését – víz, villany, gáz, csatorna- meg kell terveztetni. A 

költségvetésben az összeget átcsoportosítása helyett arra helyezném a hangsúlyt, hogy 

készüljön egy előzetes felmérés arról, hogy mi mennyibe kerül. Készüljünk fel arra, hogy egy 

ipari park kialakítása az önkormányzat költségvetését mennyiben terheli.  

 

Felhívnám a képviselő-testület figyelmét arra az ÁSZ vizsgálat eredményére, ami a 

beruházások megvalósítása előtt a kockázatelemzésre helyezi a hangsúlyt. Ehhez kapcsolódik 

az a kérdéskör, hogy lássuk, az alapvető infrastruktúra kialakítása mennyibe kerül. Ennek a 

befektetésnek a tényleges hozadéka milyen arányban áll a befektetett összeggel, mikorra 

várható a megtérülése. Ezt csak akkor tudjuk megfelelő módon kezelni, ha ténylegesen 

birtokában vagyunk olyan adatoknak, amelyek a létesítéshez szükségesek, és csak akkor 

szabad a költségvetési tartalékot módosítani. 

 

Horeczki László képviselő 

Én a javaslatomat továbbra is fenntartom, mert úgy gondolom, hogy iparterület nélkül 

Kadarkúton nincs jövő. 

 

Tisztába vagyok azzal, hogy az 1 HA terület nem közművesített, oda a közműveket ki kell 

építeni. A területet infrastruktúrával el kell látni, körbe kell keríteni. Ha az államra várunk 

ebből soha nem lesz semmi. Azért javasoltam erre a célra a 4 millió forintot átcsoportosítani, 

mert úgy gondolom, hogy ahonnan ezt átcsoportosítanánk, egyik költségvetési tételt sem 

változtatja meg alapvetően.  

500 milliós költségvetéshez képest ez nem egy nagy összeg. Én hosszú távban gondolkodom, 

mert azt szeretném, ha 15-20 év múlva Kadarkút egy nyüzsgő kisváros lenne. Ehhez azonban 

már most le kell tenni az alapokat. A közműveket el kell kezdeni megterveztetni. Lehet, hogy 

az első évben csak kettő tervezése készül el, majd a következő évben a másik kettő, aztán 

elkezdjük kiépíteni őket. Lehet, hogy pályázatok is lesznek iparterület fejlesztésre. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Először is megköszönöm a pénzügyi osztály munkáját a költségvetési tervezet elkészítésében. 
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A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság a költségvetés tervezetet elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek. 

Az ipari park ügyében már lehetett volna lépni. Kérdés, hogy kinek csináljuk az ipari parkot. 

Úgy gondolom, hogy az 1HA terület kevés ipari parknak és szerintem ezt itt nem tudjuk 

növelni. Nagyatádon majdnem akkora ipari park van, mint Kadarkút mégsem özönlenek oda a 

vállalkozók. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Úgy gondolom, hogy a 2016 évi költségvetés tervezet megfelelő, és az önkormányzat valós 

helyzetét tükrözi. Szomorú, hogy a kötelező feladatok nincsenek 100%-ban lefinanszírozva, 

és az önkormányzatnak a kevés saját bevételéből kell kiegészíteni az intézményei 

finanszírozását. 

Egyetértek azzal is, hogy az ipari park kialakítását el kellene kezdeni, munkahelyet kellene 

teremtenünk. Az a probléma, hogy Kadarkúton a munkanélküliek nagy részének csak 8 

általános iskolai végzettsége van. Kérdés, hogy ki foglalkoztatná őket, kinek teremtsünk 

iparterületet. Egyetértek jegyző úr gondolataival, hogy először nézzük meg mennyibe fog ez  

kerülni. Az is kérdés, hogy az 1HA terület elegendő-e iparterület kialakítására. 

 

Benke József alpolgármester 

Legfontosabb kérdés a munkahelyteremtés, de egy céget létrehozni, fenntartani a mai 

világban nem egyszerű dolog. Úgy gondolom, hogy a képviselő-testület tett olyan 

intézkedéseket, - rendezési terv módosítás, Nagybajomi Ruhagyár letelepítése – amelyek a 

munkahelyteremtést célozták. Igyekeztünk a meglévő munkahelyeket is megtartani. 

 

Karsai József polgármester 

Az ipari park kialakításának lehetőségeiről tárgyaltam az illetékesekkel és elmondtam, hogy 

egyeztettük a képviselő-testület elképzeléseit. Elmondtam, hogy a képviselő-testület ipari park 

kialakítására szívesen nyújtana be pályázatot. Levélben tájékoztattak a lehetőségekről, amiről 

tájékoztatom a testületet. 

A kiírás szerint a minimális támogatási igény 100 millió forint. Az önkormányzat 

rendelkezésére álló 1HA nagyságú területe nem indokol, egy 100 millió forint összegű ipari 

terület, ipari park kialakítására irányuló beruházást. Az önkormányzatnak lehetősége van 

további területek megvásárlására, hogy ezzel egy reális, minimum 100 millió forint értékű 

beruházást valósítson meg. Ezt nagyrészt önerőből kell finanszírozni, mivel a pályázat 

összköltségének max. 2%-a fordítható területvásárlásra, ami egy 100 milliós beruházás esetén 

2 millió forint. A beruházás indokoltságát ki kell fejteni és üzleti tervvel kell igazolni. 

Amennyiben nincs potenciális betelepülő vállalkozás, úgy a beruházás kockázata nagy. 

Amennyiben nem sikerül az ipari park benépesítése, úgy a támogatás 100%-os kamatokkal 

növelt visszafizetése válik szükségessé. Kadarkút tágabban vett környezetében több, jelenleg 

is kihasználatlan ipari park, iparterület van. Ezek komoly konkurenciát jelentenének a 

beruházásra. 

 

A Dél-dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökséget kellene megkérdezni, hogy lesz-e szabad 

kapacitásuk arra, hogy az iparterület kialakításához szükséges üzleti tervet számunkra el 

tudják-e készíteni. Üzleti terv elkészítése szükséges ahhoz, hogy ilyen beruházásba az 

önkormányzat bele tudjon vágni. 

El kell azon is gondolkodni, hogy milyen vállalkozásokat szeretnénk letelepíteni, kiknek 

szeretnénk lehetőséget biztosítani. Családi vállalkozóknak, egyéni vállalkozóknak, mikró 

vállalkozásoknak, vagy azoknak, akik a jelenlegi munkanélkülieket szeretnék foglalkoztatni 

nagy számban. Sajnos azt tapasztalom, hogy ezek az emberek nem is akarnak elmenni 
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dolgozni, mert aki dolgozni akar az helyi vállalkozóknál, a környező településeken talál 

munkát. A munkahelyteremtés egyik fontos eleme a munkavállaló. A munkavállaló 

képzettsége, a munkához való viszonya, erkölcsi morális tartása és állapota.  

 

Úgy gondolom, hogy a nagybajomi csarnok elkészülte után nehéz lesz 30 olyan embert 

találni, aki akar dolgozni és megfelel a feltételeknek. 

 

Javaslom, hogy készítsük el azokat az előkészítő dokumentumokat, amely az iparterület 

kialakításának előfeltételei. 

 

Horeczki László képviselő 

Köszönöm a tájékoztatást az iparterülettel kapcsolatban. Kitűnik, hogy az államtól nem 

várhatunk segítséget. Ez a 100 milliós pályázat egy ekkora települést, mint Kadarkút el is 

riaszt attól, hogy ebben a pályázatban részt vegyen. Én nem erre gondoltam az iparterület 

kialakításánál.  

Kis lépésenként, anyagi erőforrásunktól függően kezdjük el kiépíteni a meglévő területet, 

mert arra nem lesz pénzünk mostanában, hogy ezt bővítsük. Kadarkút fekvése nagyon jó, 

legyen egy kész területünk, és majd idővel ránk találnak a vállalkozások. Én nem 

egyszemélyes vállalkozásokban gondolkodom, hanem egy 5-6 embert foglalkoztató 

vállalkozásban. Továbbra is fenntartom azt a javaslatomat, hogy csoportosítsunk át 2-2 millió 

forintot erre a célra. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én azt támogatnám, hogy mérjük fel azt, hogy mennyibe kerül ez az önkormányzatnak. 

Én is mikro vállalkozásokat szeretnék látni ezen a területen akik 5-6 embert foglalkoztatnak. 

Kadarkútnak az lenne a legfontosabb, hogy a Kadarkúton élő munkanélküliek tudjanak 

elhelyezkedni, nem a vidékiek. 

 

Benke József képviselő  

Javaslok átcsoportosítani a kiemelt önkormányzati rendezvényekről 2 millió forintot illetve 

javasolom, hogy a képviselő-testület bízza meg a jegyzőt, hogy készítse elő azokat a 

hatástanulmányokat, amelyek az iparterület kialakításához szükségesek, és utasítsa a 

polgármestert, hogy a közfoglalkoztatás keretében azt a területet, ami a rendezési tervben 

iparterületként szerepel tegye rendbe, a bokrokat irtsa ki stb. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén szavazzon a testület a módosító 

javaslatokról. Horeczki László képviselő úr javasol átcsoportosítani a kiemelt önkormányzati 

rendezvényekről 2 millió forintot illetve a tartalékból további 2 millió forintot ipari terület 

kialakítására 

Aki a javaslattal egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen 4 nem 

szavazattal  az alábbi határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

kiemelt önkormányzati rendezvényekről 2 millió forintot 

illetve a tartalékból további 2 millió forintot ipari terület 

kialakítására nem kíván átcsoportosítani 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Karsai József polgármester 

Benke József képviselő úr javasol átcsoportosítani a kiemelt önkormányzati rendezvényekről 

2 millió forintot illetve javasolja, hogy a képviselő-testület bízza meg a jegyzőt, hogy készítse 

elő azokat a hatástanulmányokat, amelyek az iparterület kialakításához szükségesek, és 

utasítsa a polgármestert, hogy a közfoglalkoztatás keretében azt a területet, ami a rendezési 

tervben iparterületként szerepel tegye rendbe. 

Aki a javaslattal egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 3 nem 

szavazattal  az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

kiemelt önkormányzati rendezvényekről 2 millió forintot  

ipari terület kialakítására átcsoportosít. 

A képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy készítse elő 

azokat a hatástanulmányokat, amelyek az iparterület 

kialakításához szükségesek, és utasítja a polgármestert, 

hogy a közfoglalkoztatás keretében azt a területet, ami a 

rendezési tervben iparterületként szerepel tegye rendbe. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Más módosító javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb módosító javaslat nem lévén javaslom elfogadni az első körben előterjesztett javaslatot 

a módosítással együtt, Kadarkút Város 2016. évi költségvetéséről, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított előterjesztés szerinti javaslatot elfogadta 

Kadarkút Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről. 

 

A Képviselő-testülete megbízza a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzatának 2016. évi költségvetésének rendelet 

tervezetét a módosított tervezet szerinti tartalommal, 

legkésőbb 2016. február 15.-ig készítse el és terjessze a 

Képviselő-testület elé.  

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: 2016.02.15. 

 

 

Karsai József polgármester 

A következő napirendi pontunk előtt László Balázs a Kadarkúti Jálics Ernő iskola tanulója 

szeretne a képviselő-testülettől bocsánatot kérni, mert a tornateremben testnevelés óra alatt a 

mozgáskorlátozott mosdó ajtaját megütötte, ami beszakadt.  

A feljelentés megtörtént a rongálás miatt, és megállapodás születet, hogy László Balázs az 

okozott kárt, 20.000 forintot, megtéríti, illetve kötelezték, hogy a képviselő-testület ülésén 

jelenjen meg és kérjen bocsánatot. 

 

László Balázs a Kadarkúti Jálics Ernő iskola tanulója 

Szeretnék bocsánatot kérni a tettemért és ilyet többet nem fogok csinálni.  

Felhívom a társaim figyelmét is arra, ha rongálnak, azt ki kell fizetni és a képviselő-testület 

előtt bocsánatot kell kérni. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönjük, hogy ezt megtetted, és reméljük többet ilyen nem fog előfordulni. 

 

 

4. Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata között megkötött együttműködési megállapodás felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiküldve. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2015. 

januárjában kötött új együttműködési megállapodást a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi 

CLXXIX. törvény rendelkezéseinek figyelembe vételével. 

 

A megállapodást Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 7/2015.(I.29.), 

Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatán Képviselő-testülete a 6/2015.(I.22.) 

számú határozatával fogadta el. 

 



11 

 

 

A nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény (Njtv.) 80. § (2) bekezdése 

értelmében a megállapodást minden év január 31. napjáig, általános vagy időközi választás 

esetén az alakuló ülést követő harminc napon belül felül kell vizsgálni. 

 

A felülvizsgálat során megállapításra került, hogy a megállapodás nem szorul módosításra, 

tartalma továbbra is megfelel a jogszabályban előírtaknak. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata között 2015. januárjában kötött, hatályos együttműködési megállapodást 

változatlan tartalommal tartsa fenn. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal  

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma 

Nemzetiségi Önkormányzata között létrejött 

együttműködési megállapodást felülvizsgálta, és azt  

változatlan tartalommal továbbra is fenntartja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

5. A polgármester 2016. évi szabadságának ütemezése, 2015. évre vonatkozóan a 

polgármester szabadságának felhasználása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C.§-a rendelkezik a 

főállású polgármester szabadságának mértékéről, a szabadság ütemezésének jóváhagyásáról, 

valamint a kiadásának rendjéről, illetve a polgármester tájékoztatási kötelezettségéről, és a 

jegyző általi nyilvántartási kötelezettségről szól. 

A főállású polgármester évi 25 munkanap alapszabadságra és 14 munkanap pótszabadságra 

jogosult. 

A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28.-ig jóváhagyja a 

polgármester szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésnek megfelelően kell 

kiadni. Természetesen vannak olyan rendkívüli esetek, amikor ettől el lehet térni.  

Minden év január 31.-ig a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján meg kell állapítani a 

polgármester előző évben igénybe vett szabadságának a mértékét, és a ki nem adott 

szabadságot a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell számítani. A polgármesternek a szabadságot 

az esedékesség évében, de legkésőbb a következő év március 31-ig kell igénybe venni és 

kiadni. A polgármester úr elkészítette a szabadságolási ütemtervét.  
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

2015. évben 24 munkanap szabadságot vettem igénybe és ugyan ennyi ki nem vett 

szabadságom maradt. 

Szabadságolásom időpontjáról Benke József alpolgármester úrral fogok egyeztetni, annak 

érdekében, hogy helyettesítésemet meg tudja oldani.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki elfogadja a polgármester 2016 évi szabadság 

igénybevételének ütemezését az  előterjesztés mellékletét képező ütemterv alapján, és a 2015. 

évre vonatkozó polgármester szabadságának felhasználásáról szóló tájékoztatást, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete   

megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzat 

polgármestere 2015. évben 24 munkanap szabadságot vett 

igénybe. A képviselő-testület megállapítja továbbá, hogy a 

polgármester 2015. évben ki nem vett szabadsága 24 

munkanap, amely a tárgyévi szabadságához hozzáadásra 

kerül és amelyet tárgyév március 31.-ig kell kivennie. A 

képviselő-testület a polgármester 2016. évi szabadságának 

(63 munkanap) ütemezését – jelen előterjesztés mellékletét 

képező szabadság ütemezés szerint – jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

6. Egyebek 

 

A)  Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés kérelme 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy 60.875 Ft. anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a 

szolgáltatásaikat továbbra is a megfelelő színvonalon tudják nyújtani. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés kérelmét, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen szavazattal 4 nem szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Dél-magyarországi Jégesőelhárítási Egyesülés  

( 7623 Pécs, Köztársaság tér 2. II. emelet 20.) támogatás 

megállapítására irányuló kérelmét elutasítja. 

 

Határidő: 2016. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

B) Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete támogatás megállapítására irányuló 

kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A  Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a  céljaikat, 

programjaikat, rendezvényeiket minél magasabb színvonalon tudják megvalósítani. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezetét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület nem támogatta a kérelmet. 

 

Aki nem támogatja a Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezetének kérelmét, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

17/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete 

( 7400 Kaposvár, Irányi D. u. 12.) támogatás 

megállapítására irányuló kérelmét az önkormányzat 

kedvezőtlen anyagi helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2016. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 
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C) Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a 

szolgáltatásaikat továbbra is a megfelelő színvonalon tudják nyújtani. 

 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 6 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

18/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

( 7400 Kaposvár, Pécsi u.2.) támogatás megállapítására 

irányuló kérelmét az önkormányzat kedvezőtlen anyagi 

helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2016. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

D) Rákóczi Szövetség támogatás megállapítására irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Rákóczi Szövetség azzal a kéréssel fordult a Képviselő-testülethez, hogy anyagi támogatást 

nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a szomszédos országokban élő magyar 

közösségeket megmaradásukért folytatott küzdelmükben támogatni tudják. 

A beiratkozási programban támogatni tudják, hogy közüggyé váljon a magyar iskolaválasztás 

a szomszédos országokban. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Rákóczi Szövetséget kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület nem támogatta a kérelmet. 

 

Aki nem támogatja a Rákóczi Szövetség kérelmét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

19/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Rákóczi Szövetség ( H-1027 Budapest, Szász Károly utca 1. IV./1.) 

támogatás megállapítására irányuló kérelmét az önkormányzat 

kedvezőtlen anyagi helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2016. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

E) Felkérés csatlakozásra „ A legszebb konyhakertek” programhoz 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Karcag város alpolgármestere Kovács Szilvia azzal a kéréssel fordult a Polgármester Úrhoz, 

hogy a 2016. évben Kadarkút Város csatlakozzon a Magyarország legszebb konyhakertjei 

országos programhoz. A program célja, hogy a kertészkedők között meghirdetett verseny 

hatására minél többen alakítsanak ki, műveljenek konyhakertet, és az évszázadok alatt 

összegyűjtött tudást tovább örökítsék a fiatal generáció számára. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretne csatlakozni a legszebb konyhakertek programhoz, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2 igen 5 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem 

kíván csatlakozni Karcag város alpolgármestere által 

létrehozott Magyarország legszebb konyhakertjei országos 

programhoz.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

F) A Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének, kitüntetések adományozására 

vonatkozó javaslattétel 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége a Szövetség 16. n pontjában kapott 

felhatalmazás alapján a Szövetség által adományozható kitüntetésekre vár javaslatot. 

Három kategóriában lehet javaslatot tenni.  

Ezek a következők:  

- A TÖOSZ Tűzzománc emléklapja kitüntetést a szövetség munkáját segítő szervezetek 

kaphatják. 
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- A TÖOSZ Tűzzománc emlékplakettje kitüntetést a szövetség tevékenységében 

közreműködő önkormányzati tisztségviselők, önkormányzati és állami tisztviselők, illetve 

tudományos kutatók kaphatják. 

- A TÖOSZ Aranygyűrűje kitüntetést önkormányzati tisztségviselők, illetve az önkormányzati 

érdekképviseleti munkában különösen magas szinten tevékenykedők részére adományozható. 

 

A javaslatokat 2016. március 15.-ig lehet eljuttatni a TÖOSZ titkárságára. 

 

Karsai József polgármester 

Mindenki gondolkodjon azon, hogy tud-e ezekre a kitüntetésekre érdemes személyt, 

szervezetet.  

 

G) Tájékoztatók 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy kiírásra kerültek a Területi Operatív program 

megyei szintű pályázatai. Többféle pályázat van, a vállalkozás fejlesztésre kiírásra került a 

GINOP program, ha valaki szeretne vállalkozást fejleszteni, letelepedni erre tud pályázni. 

Reményeink szerint a varroda fejlesztése is ebből a pályázatból fog megvalósulni. 

 

A TOP támogatások megyei részében lehet támogatásokra pályázni a települési 

önkormányzatoknak. Eddig a projektmenedzseri és előkészítő feladatokat külsős cégek 

végezhették. Az új jogszabály szerint ezeket a feladatokat csak helyi önkormányzat, vagy 

megyei önkormányzat 100%-os tulajdonában lévő nonprofit cég végezheti. Tehát más 

pályázat készítést, beadást, projektmenedzsmenti előkészítő és egyéb más feladatokat nem 

végezhet. 

Az önkormányzatokat megkereste a Megyei Közgyűlés elnöke, országgyűlési képviselő 

Móring Attila fejlesztési biztos úr, hogy szeretnék-e ezen pályázatok elkészítésében a Dél-

Dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökség munkáját igénybe venni, őket bízzuk-e meg a 

pályázataink elkészítésével és az előkészítés lebonyolításával. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom a képviselő-testületnek, hogy a Dél-Dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökséget 

bízza meg a feladat ellátással.  

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület hatalmazzon fel a Településfejlesztési Operatív 

Program pályázat előkészítésével kapcsolatos keretszerződés aláírására a Dél-Dunántúli 

Regionális Fejlesztési Ügynökséggel. 

Aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

megbízza  a Dél-Dunántúli Regionális Fejlesztési 
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Ügynökséget a TOP-os pályázatok elkészítésével, 

lebonyolításával. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Településfejlesztési Operatív Program pályázattal 

kapcsolatos keretszerződést a Dél-Dunántúli Regionális 

Fejlesztési Ügynökséggel aláírja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

Karsai József polgármester 
A projekteket egyeztetésre eljuttattam a Dél-Dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökséghez, 

hogy javaslattevőként tekintsék át, és tegyenek javaslatot a megvalósíthatóságukra. A 

támogató döntéshez a megyei elnök támogató javaslata szükséges. 

 

Első, húzó projektként az egészségügyi alapellátás fejlesztését, orvosi rendelő 

infrastruktúrális fejlesztését terjesztettem elő. 

 

A második ilyen projekt az iparterület kialakítása projekt volt, erre a korábban felolvasott 

véleményt kaptam. 

 

Van egy kiírási célterület a zöld város kialakítására. Ez a városok zöld területének és 

energetikai korszerűsítésének a lehetőségét hordozza magában. Ehhez kapcsolódhatna 

Kadarkút Város vízrendezése, főként a Pipacs és Rákóczi utcában. Az összes támogatás 300 

millió forint erre a célra. Ezen a pályázaton is szeretnénk indulni. 

 

Előterjesztettem pályázati igényként a munkába járást segítése célterületen az óvoda udvar 

fejlesztését, átalakítását, új játékokkal, új infrastruktúrával történő fejlesztését, mini bölcsőde 

kialakítását és a Vóta pusztai út felújítását. 

 

Ezek azok a projektek, amelyeket próbálunk megvalósítani. 

Minden pályázat kapcsán teljes energetikai korszerűsítést kell megvalósítani. 

 

A húzó projektünk az egészségügyi alap infrastruktúra fejlesztése. Felkértem az ARKER 

STÚDIÓ Építészeti KFT.-től Ifj. Lőrincz Ferenc mérnök urat, hogy nézze át a lehetőségeket 

egy új épület kialakítására, melyben helyet kap a három körzet orvosi rendelője, a védőnői 

szolgálat és a fogorvosi rendelő, valamint a meglévő épület átalakításának lehetőségeire. 

 

A mérnök úr három gondolkodást segítő vázlatot terjesztett a képviselő-testület elé, amit a 

testületi tagok áttekinthettek. 

 

Az első „A” változat a régi épület akadálymentesítését tartalmazza. A földszinten maradna a 

három orvosi körzet, az emeleten a fogorvos és a védőnői szolgálat, azokkal a belső 

átalakításokkal amelyek szükségesek ahhoz, hogy az aktuális jogszabályoknak az épület 

megfeleljen. Az akadálymentesítés érdekében ha ezt a változatot választjuk, liftet is kell 

építeni. Ennél a változatnál az épület tetőszerkezete és homlokzata is megváltozna. Ennek a 

változatnak a bruttó építési költsége 110.893.657 Ft.  
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A második „B” verzió az épület átépítéséről és bővítéséről készült. 

Ebben a verzióban a felső szinten, ahol a fogorvosi és védőnői szolgálat működik, három 

darab szolgálati lakás lenne kialakítva, kettő két szobás és egy egy szobás. 

Az épület a keleti (utcafront) irányba bővítésre kerülne. A bővítményben foglalna helyet a 

fogorvosi rendelő és a három körzeti orvosi rendelő. A védőnői szolgálat a mostani orvosi 

rendelői részben kapna helyet az épület átépítésével. Az épület tetőszerkezete és homlokzata 

ebben az esetben nem változna jelentősen. 

Az átalakításoknál és bővítéseknél 16 parkoló kerülne kiépítésre a belső udvari részen. 

Ennek a változatnak a bruttó építési költsége 158.100.878 Ft.  

 

A harmadik a „C” változat egy új épület építése. Ez az épület a központon nem helyezhető el, 

mert a központon nincs olyan területünk, amely alkalmas lenne arra, hogy új épület kerüljön 

kialakításra rajta. Ez a terv a Sport utcai saroktelekre készült el. 

Ennek a változatnak a bruttó építési költsége 159.037.833 Ft. lenne.  

 

A pályázati kiírást áttanulmányozva alap, hogy teljes energetikai felújítást kell végezni akkor 

is ha csak felújításra kerül sor. Ez azt jelenti, hogy teljes nyílászáró csere, padozat, födém 

bontása, szigetelése, tetőszerkezet szigetelése, napelem és megújuló energia biztosítása. 

 

A képviselő-testületnek el kell döntenie azt, hogy új épületet szeretne, vagy a meglévő épület 

felújítását az „A” vagy „B” verzió szerint. 

Minden az új épület építését indokolja. Ami ellene szól az, hogy ez az épület a központban 

nem építhető meg. Ennek a legideálisabb helye a Sport utcai saroktelek lenne. Az új épület 

építését meg kell indokolni.  

 

A régi épület felújítása és átépítése szintén indokoltnak látszik, itt viszont az a probléma, 

hogy nem Kadarkút Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában van. Hat 

önkormányzat tulajdona. Kadarkút Város Önkormányzatán kívül tulajdonos Hencse Község 

Önkormányzata, Visnye Község Önkormányzata, Kőkút Község Önkormányzata, Mike 

Község Önkormányzata és Hedrehely Község Önkormányzata. 

A felújítás vagy ezen településekkel együtt konzorciumban képzelhető el, vagy ezen 

települések tulajdonrészének a megvásárlásával. A pályázat 5%-ot enged tulajdonszerzésre 

fordítani, ez jelen esetben 2 millió forint. 

 

Még semmi nem dőlt el. Az sem dőlt el, hogy erre a célra kapunk-e támogatást, és ha kapunk 

mennyit. Hogy tovább tudjunk lépni a tervezésben mindenképpen szükséges annak a 

döntésnek a meghozatala, hogy új épületet építsünk, vagy a régit újítsuk fel, építsük át. 

 

Horeczki László képviselő 

Fontosnak tartom elmondani, hogy az állam 100%-ban lefinanszírozza az egészségház 

költségeit, akár az új egészségház építése mellett dönt a testület, akár a régi felújítása, 

bővítése mellett. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Sport utcai telken a szennyvíz nincs bevezetve, ez hogyan befolyásolja az építkezést? 

Én az egészségház megépítését a központban képzelem el. A református templom mellett az 

egyháznak van egy telke, szerintem megfelelő lenne az új egészségház felépítéséhez, ha 

eladják. Az új építése és a régi felújítása és bővítése között nem nagy a különbség, én 

mindenképpen az új építését szeretném, de a központban.  Ha új épületet építünk is a 
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meglévő épület kapcsán a társközségekkel mindenképpen fel kell vennünk a kapcsolatot, 

hiszen az épület az övék is. 

 

Benke József alpolgármester 

A felújításnál aggályom az, hogy nem tudom a környező településekkel hogyan tudunk 

megegyezni a tulajdoneladásról. A velük való együttműködést nem tartom jó ötletnek, mert 

volt rá példa milyen nehezen ment. 

 

Teljesen racionális döntés, hogy új egészségházat építsünk. Az új építésével majdnem 200 

millió forintos vagyonra tenne szert az önkormányzat, mert lenne egy új épületünk és 

megmaradna a régi is. Az épület Sport utcába történő elhelyezésével kapcsolatban lakossági 

ellenállásba ütközünk. Erdős képviselő úr hozzászólását kiegészíteném azzal, hogy megfelelő 

utat is kell oda építenünk. 

Ezt nekünk mérlegelnünk kell. 

Egyetértek Erdős képviselő úr telekvásárlási javaslatával, illetve javaslatom még a gondozási 

központ mellett lévő két bérlakás elbontását, és véleményem szerint ez az épület ide is 

ráférne.  

 

Pintér Gergő képviselő 

Ebben az esetben a kényelem, elérhetőség és a vagyonnövekedés lehetőségeiről beszélünk. 

Ha azt akarjuk, hogy könnyen elérhető, központi egészségház legyen akkor a „B” verziót 

választjuk. De ha új épületet szeretnénk, amire a következő években nem kell költeni, annak 

nem biztos hogy csak a központban van jó helye. Idővel lehet a Sport utca is kedvelt hely, 

lehet, hogy ez a lépés kellene hozzá. 

 

Karsai József polgármester 
El kellene dönteni a testületnek, hogy új épületet szeretne, vagy a régit felújítani, átalakítani, 

mert kevés a pályázat beadásához rendelkezésre álló idő. A keret ki fog merülni. A Sport 

utcai terület egy kényelmes nagy terület, azt úgy parkosítjuk, ahogy szeretnénk, 60 méter utat 

és csatornát kiépíthetünk.  

 

Horeczki László képviselő 

Abból induljunk ki, hogy pénzünk telekvásárlásra nincs, hiszen az önkormányzatnak 18 

millió forintos hiánya van. 

Az új építésű épületnek megvan a helyszíne is, és feltenném azt a kérdést, hogy a jelenlegi 

épületnek mi lesz a sorsa? Vannak-e erre vonatkozó tervek? 

Nekem az álláspontom az, hogy az orvosi rendelőnek mindenképpen a központban kell 

lennie. A Központ Kadarkúton a Hősök tere és annak közvetlen környéke. Én az új építésére 

szavaznék abban az esetben, ha a központban lehetne ezt felépíteni. 

 

Benke József alpolgármester 

Én is az új építése mellett szavaznék, de nem tudom elfogadni, hogy a Sport utcában épüljön 

meg. Az egészségháznak a központban kell lennie. 

 

Karsai József polgármester 

Szavazhatunk arról, hogy új épület legyen a központban, de ha telekvásárlás, bontás egyéb 

más miatt a pályázati forrás kimerül, akkor ne engem hibáztasson a testület. 

Ha újat szeretnénk építeni, de nem a Sport utcában, akkor a képviselő-testület nevezze meg, 

hogy kivel kezdjek el tárgyalni telek ügyben. 
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Felteszem szavazásra a kérdést. Aki egyetért azzal, hogy új egészségházat építsünk, de ne a 

Sport utcában,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 3 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

22/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete Új egészségház 

építése mellett döntött, amennyiben az a központon elhelyezhető. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert térképezze fel az új épület 

elhelyezésének lehetőséget Kadarkút város központi részén. 

Ezek költségét a 2016. évi tartalék terhére biztosítja az önkormányzat. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő. azonnal 

 

Karsai József polgármester 

Ha az új épület építése nem lehetséges, mert nem fér bele a pályázati konstrukcióba, és a 

döntéshozók úgy vélik, hogy a meglévő épületet megfelelő módon fel lehet újítani, akkor 

melyik verziót választja a Képviselő-testület, ezt is el kell döntenünk. 

Javaslom a „B” verziót, aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött ha az 

új egészségház építése a központban nem megvalósítható, akkor a „B” 

változat mellett dönt. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő. azonnal 

 

 

H) Kötelező betelepítési kvóta 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Több önkormányzat hozott már olyan döntést, hogy támogatják Magyarország Kormánya 

kötelező betelepítési kvóták elleni küzdelmét. Kérem, hogy a testület is tegye ezt meg, és 

határozatában mondja ki, hogy elutasítja a kötelező betelepítési kvótát. A kötelező betelepítési 

kvóta jogtalan, értelmetlen. Növeli a bűnözés kockázatát és a terrorveszélyt. A kvóta 

veszélyezteti a kultúránkat és a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan terheket jelentene 

a szociális, egészségügyi és oktatási rendszerünkre. 
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Kérjük a kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel akadályozza meg az illegális 

migránsok beáramlását és a kötelező betelepítési kvótát, védje meg Magyarországot és a 

magyar embereket! Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

24/2016.(I.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

elutasítja a kötelező betelepítési kvótát. A kötelező 

betelepítési kvóta jogtalan, értelmetlen. Növeli a bűnözés 

kockázatát és a terrorveszélyt. A kvóta veszélyezteti a 

kultúránkat és a mindennapjaink biztonságát, vállalhatatlan 

terheket jelentene a szociális, egészségügyi és oktatási 

rendszerünkre. 

Kérjük a kormányt, hogy minden lehetséges eszközzel 

akadályozza meg az illegális migránsok beáramlását és a 

kötelező betelepítési kvótát, védje meg Magyarországot és a 

magyar embereket! 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő. azonnal 

 

 

I) Hozzászólások 

- Pintér Gergő képviselő 

A szelektív hulladékgyűjtés bevezetésével a temetőkből elszállítják a konténereket, helyettük 

új hulladékgyűjtő edények lesznek. Kérem a polgármester urat tájékoztassa a lakosságot a 

temetői hulladékgyűjtés szabályairól. 

 

Szeretném megkérdezni a polgármester urat, hogy új játszótér kialakításáról tud-e valami 

bíztatót mondani, mert az egy meglévő játszóterünk nagyon elavult. 

 

A dülő utakkal kapcsolatban egy helyi lakos keresett meg és segítségét kínálja a dülő utak 

rendbetételében. 

 

Karsai József polgármester 

A kék kukák még nem érkeztek meg, ha megérkeznek, azokat a lakosság részére 

munkaidőben kiszállítjuk. Munkaidőn túl is biztosítunk időpontot az edények átvételére, de 

akkor a lakosoknak be kell jönniük az edényekért. 

A szelektív hulladékgyűjtőhöz tartozik egy tájékoztató matrica is, amely tájékoztatja a 

lakosságot arról, hogy milyen hulladékot lehet a kék kukába elhelyezni, és a matricát hova 

kell felragasztani. A szelektív hulladékgyűjtő edény ürítése hetente egyszer lesz a szolgáltató 

által meghatározott napon. 

 

A konténeres szemétszállítás 2016. február 1.-től megszűnik. Ez a lakosságot a temetői 

szemétgyűjtésnél érinti. 1100 literes műanyag kukák lesznek elhelyezve a temetőkben. 

Minden temetőben legalább három ilyen kuka elhelyezése szükséges. A lakossági temetői 

szemét elhelyezési szokásokat kérjük megváltoztatni. A kukába csak azok a dolgok 
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kerüljenek, amelyek biológiailag nem bomlanak le, pl. drót, műanyag, gyertya, mécse stb. 

Ami biológiailag lebomlik azokat a temetőben elhelyezett ketrecekbe rakják. Ebben kérjük a 

lakosság segítségét. 

 

Régi kérés a játszótér kialakítása. Remélem, a 2017-es évben meg tudjuk valósítani. A 

vidékfejlesztési forrásokból lesz egy célterület, a kisvárosok fejlesztésére. Erre 10 millió 

forintot biztosít az egyesület. Ez a 10 millió forint rendelkezésre áll Kadarkút részére 2017-

től. Egyik részéből a futballpálya öntözőberendezését és körbekerítését a másik részéből a 

játszótér kialakítását szeretnénk megoldani. Kérem a testületet gondolkodjon azon, hogy hol 

kerüljön kialakításra a játszótér. 

 

Megköszönöm az utak rendbetételére történő felajánlást, szívesen vesszük. 

 

- Karsai József polgármester 

Tájékoztatom a lakosságot, hogy locsolási díj kedvezményt lehet érvényesíteni a szennyvíz 

díjból az ivóvíz díj 10%-ára.. Az erre vonatkozó tájékoztató levél a lakosság részére 

kiküldésre kerül. 

 

- Horeczki László képviselő 

A Kossuth L. u. 16-18. szám alatti önkormányzati bérlakások előtt a kerítés hiányos, meg 

kellene hegeszteni és le kellene festeni. 

 

A Fő utca páratlan oldalán a járda rossz állapotban van, főleg a Fő u.29. házszám előtt. A 

járdaszakasz felújításánál javaslom a következő szakasznak a Fő utca páratlan oldalát. 

 

Karsai József polgármester 

A bérlakások előtti kerítést rendbe tesszük. Jó lenne, ha az itt lakók a települést magukénak 

éreznék, és esetleg a bérlakásban lakók is figyelmet fordítanának a portájukra. 

 

- Erdős Sándor János képviselő 

A Nagy utca elején a kövesút széle le van szakadva, balesetveszélyes, zúzottkövet kellene 

tenni bele. 

 

Karsai József polgármester 

Megnézzük és kijavítjuk. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület,  nyilvános ülését 17
00  

órakor 

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


